
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 22.08.2018 

Tidspunkt: 10:00 – 16:50 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Ole-Anders Andreassen Medlem AP 
Laila Rønningen Medlem AP 
Anders Johnsen Medlem AP 
Ingunn Karijord Medlem KRF 
   
Edgar Normann Gundersen Leder AP 
Anne Grethe Kjelstad Nestleder  

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Stig Nergård Medlem SV 
Endre Seljebø Medlem SP 
Marit Hjellmo Medlem SP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Stig Rune Andreassen Lill-Elin Vangen FRP 
Jørgen Singsdal Marit Hjellmo SP 

 
 

 



 

Merknader 

Møtet i oppvekst- og omsorgsutvalget ble gjennomført med 9 medlemmer til stede på grunn av 
at vara for Stig Nergård og Endre Seljebø kunne ikke møte. 

Ingunn Karijord møtte kl 10:15, under orienteringen. 

 

Orientering om søksmål: 

Lukking: Møtet ble lukket under orienteringen om søksmål av hensynet til personvernet, jf. 
Kommunelovens § 31 nr. 4 om lukking, jf. Offentlighetslovens § 13 1 ledd om unntak fra 
innsynsretten for opplysninger underlagt taushetsplikt. 

Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte om status for saken der Sunndal kommune 
har mottatt et søksmål. 

 

Ordfører Ståle Refstie var tilstede og deltok under informasjons- og drøftingssakene. 

 

Informasjons- og drøftingssaker: 

Skolesjef Liv Ingrid Horvli og barnehagesjef Mona Reinset orienterte om følgende: 

1. PPT-tjeneste for Sunndal, Nesset og Tingvoll – statusrapport. 
2. Ny barnehage- skolebruksplan – bakgrunn og gjennomføring. 

Gruppeintervju med oppvekst- og omsorgsutvalget ble gjennomført fra kl 13.30 – 15.00. 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Harriet Berntsen Assisterende rådmann – møtte i hele møtet 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – orienterte, deltok i gruppeintervju og deltok under 

behandling av sakene 25/18 – 26/18. 
Mona Reinset Barnehagesjef – orienterte, deltok under gruppeintervjuet og 

deltok under behandling av sakene 27/18. 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under behandling av sak 28/18. 
Anne Kari Grimstad Sjef for NAV Sunndal – møtte under behandling av sak 29/18. 
Jan Erik Holthe Eiendomssjef – møtte under behandling av sak 30/18. 
Britt Iren Bæverfjord Helsesjef – møtte under behandling av sakene 32/18 – 36/18. 

 
 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Tove Røsdal 
utvalgssekretær 



 

 

 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
    Anne Grethe Kjelstad                         Edgar Gundersen                          Stig Rune Andreassen 
                                                                          leder 

 

  



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Politiske saker til behandling:   

PS 25/18 Tilstandsrapport for grunnskoletjenesten 2017  2018/810 

PS 26/18 Foreløpig årsplan og budsjett for grunnskoletjenesten 
2019 

 2018/1478 

PS 27/18 Foreløpig årsplan og budsjett for 2019 - 
barnehagetjenesten 

 2018/1937 

PS 28/18 Foreløpig årsplan og budsjett 2019 for pleie- og 
omsorgstjenesten 

 2012/1298 

PS 29/18 Foreløpig årsplan og budsjett for 2019 NAV Sunndal  2018/1566 

PS 30/18 Sluttrapport for prosjekt nye sosiale boliger i sentrum  2018/1177 

PS 31/18 Øra kafe AS - søknad om godkjenning av fornyelse av 
skjenkebevilling for perioden 2018-2010 

 2016/14829 

PS 32/18 Helse- og barneverntjenesten- foreløpig årsplan 2019  2018/1932 

PS 33/18 Helse- og omsorgsplan 2020 - 2025  2018/1891 

PS 34/18 Orientering om Distriktsmedisinsk senter i Sunndal  2018/1578 

PS 35/18 Deltakelse i pilotprosjekt for legevaktsamarbeid i 
Romsdal 

 2017/1346 

PS 36/18 Arbeidsgruppa for "Et mer demensvennlig samfunn" - 
årsmelding 2017 

 

 2015/2182 

 Referatsaker:   

RS 45/18 Søknad om støtte til erfaringssamling - Et mer 
demensvennlig samfunn 

 2015/2182 

RS 46/18 Svar - Søknad om støtte til erfaringskonferanse juni 
2018 - Et mer demensvennlig samfunn 

 2015/2182 

RS 47/18 Høring til uttalelse - Avvikling av meldeordningen 
etter spesialisthelsetjenesteloven § 3-3 (frist 
18.09.2018) 

 2018/1286 

RS 48/18 Høring til uttalelse - veileder i vurdering av leger i 
spesialisering (frist 10.10.2018) 

 2018/1495 

RS 49/18 Tilretteleggingskrav fra fastlegene - KS ber om 
informasjon 

 2018/1376 



RS 50/18 Høring til uttalelse - nasjonal faglig retningslinje for 
veiing og måling i helsestasjons- og 
skolehelsetjenesten (frist 05.10.2018) 

 2018/1475 

RS 51/18 Informasjon om ny adopsjonslov som trer i kraft 
01.07.2018 

 2018/1453 

RS 52/18 Høring til uttalelse - Rapport om alternativer for 
regulering av pasientforløp og registrering av ventetid 
(frist 02.10.2018) 

 2018/1444 

RS 53/18 Fastleger - Takstforhandlinger og oppfølging i 
kommunene 

 2018/1376 

RS 54/18 Høring til uttalelse - Regional utviklingsplan 2019-
2022 (2035) Helse Midt-Norge (frist 15.10.2018) 

 2018/1414 

RS 55/18 Brudd i normaltarifforhandlingene - varsel om 
konsekvenser for fastlegetilbudet i den enkelte 
kommune 

 2018/1376 

RS 56/18 Høring til uttalelse - forslag til endringer i 
helsepersonelloven § 36 og 
dødsårsaksregisterforskriften mv (elektronisk 
dødsmelding) (frist 27.09.2018) 

 2018/1381 

RS 57/18 Orientering om ikrafttredelse av endringer i 
bestemmelsene om opplysningsplikt til barn - særlig 
om endringene i helsepersonelloven § 33 

 2018/1302 

RS 58/18 Overgang til digital informasjon om 
barnevaksinasjonsprogrammet og tilbud om HPV-
vaksine til gutter fra høsten 2018 

 2013/479 

RS 59/18 Høring til uttalelse - Samhandlingsstrategi for Møre og 
Romsdal 2019-2022 (frist 22.08.2018) 

 2018/1270 

RS 60/18 Ny spesialistutdanning for leger - ansvar og oppgaver 
for kommunene 

 2018/1211 

RS 61/18 Juventes kontrollrapport for 2017 - undersøkelse om 
salg av alkohol til mindreårige 

 2018/1119 

RS 62/18 Gjøra butikkdrift AS - svar på søknad om 
serveringsbevilling i Sunndalsporten på Gjøra 

 2017/900 

RS 63/18 Kontrollrapport august - Renndølssetra  2018/70 

RS 64/18 Kontrollrapport august - Innerdal turisthytte  2018/70 

RS 65/18 Kontrollrapport juli - Nyhaven Hongkong  2018/70 

RS 66/18 Kontrollrapport juli - Nyheimen Lodge  2018/70 

RS 67/18 Kontrollrapport juli - Sunndalsøra hotell  2018/70 



RS 68/18 kontrollrapport juli - Vangshaugen fjellstue  2018/70 

RS 69/18 Kontrollrapport - Rema 1000  2018/160 

RS 70/18 Kontrollrapport - Coop Extra  2018/160 

RS 71/18 Kontrollrapport - Joker Gjøra  2018/160 

RS 72/18 Kontrollrapport - Coop marked Ålvundeid  2018/160 

RS 73/18 Kontrollrapport - Joker Ålvundfjord  2018/160 

RS 74/18 Kontrollrapport juni 2018 - MIX-amfi  2018/71 

RS 75/18 Kontrollrapport august 2018 - Joker Gjøra butikkdrift 
AS 

 2018/160 

RS 76/18 Kontrollrapport august 2018 - Kiwi  2018/160 

RS 77/18 Kontrollrapport august 2018 - Rema 1000 

 

 2018/160 

 Referatsaker – administrative vedtak:   

RD 10/18 Eritreisk forening 26. - 27.05.2018 - svar på søknad  2018/75 

RD 11/18 Jenstadlåven 7. juni 2018 - svar på søknad  2018/75 

RD 12/18 Jenstadlåven 23. juni 2018 - svar på søknad  2018/75 

RD 13/18 Kjellarstuo pub sommeren 2018 - svar på søknad  2018/207 

RD 14/18 Endring av dato i administrativt vedtak 9/18  2018/207 

RD 15/18 Nyheim Lodge AS fra 13.07.18 til 15.07.18 - svar på 
søknad 

 2018/207 

RD 16/18 Rallarn Drift AS 11.08.2018 - svar på søknad  2018/75 

RD 17/18 Svar på søknad om skjenking 18.08.2018  2009/1074 

 
 

  



PS 25/18 Tilstandsrapport for grunnskoletjenesten 2017 2018/810 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar «tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2017» til orientering. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

Edgar Gundersen (AP) satte fram forslag til oversendelsesforslag: 

Oppvekst- og omsorgsutvalget viser til debattene rundt i landet vedrørende mobilbruk i skolen.  
Utvalget ber rådmannen legge opp til en åpen, bred og inkluderende debatt om mobilbruk i 
grunnskolen i Sunndal.  Både fordeler og ulemper med mobilbruk skal belyses gjennom 
involvering av elever, foreldre, lærere og andre aktuelle interessenter.  Hensikten er å få en 
bevisstgjøring rundt mobilbruk i skolen og om nødvendig endring av kjørereglene for 
mobilbruk. 

 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar «tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2017» til orientering. 

Oversendelsesforslag: 

Oppvekst- og omsorgsutvalget viser til debattene rundt i landet vedrørende mobilbruk i skolen.  
Utvalget ber rådmannen legge opp til en åpen, bred og inkluderende debatt om mobilbruk i 
grunnskolen i Sunndal.  Både fordeler og ulemper med mobilbruk skal belyses gjennom 
involvering av elever, foreldre, lærere og andre aktuelle interessenter.  Hensikten er å få en 
bevisstgjøring rundt mobilbruk i skolen og om nødvendig endring av kjørereglene for 
mobilbruk. 

 

PS 26/18 Foreløpig årsplan og budsjett for grunnskoletjenesten 2019 
2018/1478 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

Leder Edgar Gundersen satte fram forslag om følgende vedtak: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for grunnskoletjenesten til foreløpig orientering. 

Ole- Anders Andreassen (AP) satte fram slik tilleggsforslag: Utvalget ønsker rapport på avvik som 
en del av årsplanene for alle tjenester. 

 

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 



 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for grunnskoletjenesten til 
foreløpig orientering med følgende tillegg: Utvalget ønsker rapport på avvik som en del av 
årsplanene for alle tjenester. 

 

PS 27/18 Foreløpig årsplan og budsjett for 2019 - barnehagetjenesten 
2018/1937 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Barnehagesjef Mona Reinset orienterte innledningsvis. 

Leder Edgar Gundersen satte fram forslag om følgende vedtak: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for barnehagetjenesten til foreløpig orientering. 

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for barnehagetjenesten til 
foreløpig orientering. 

 

PS 28/18 Foreløpig årsplan og budsjett 2019 for pleie- og 
omsorgstjenesten 2012/1298 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Pleie- og omsorgssjef Anne Berit Vullum orienterte innledningsvis. 

Leder Edgar Gundersen satte fram forslag om følgende vedtak: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for pleie- og omsorgstjenesten til foreløpig orientering. 

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for pleie- og 
omsorgstjenesten til foreløpig orientering. 

 

PS 29/18 Foreløpig årsplan og budsjett for 2019 NAV Sunndal 
2018/1566 
 

Rådmannens innstilling 



Saken legges frem til uttale. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Sjef for NAV Sunndal Anne Kari Grimstad orienterte innledningsvis. 

Leder Edgar Gundersen satte fram forslag om følgende vedtak: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for NAV Sunndal til foreløpig orientering. 

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for NAV Sunndal til 
foreløpig orientering. 

 

PS 30/18 Sluttrapport for prosjekt nye sosiale boliger i sentrum 
2018/1177 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar sluttrapport datert 25.04.18 til etterretning og legger ned plan- og 
byggekomiteen for etablering av sosiale boliger i sentrum. Sunndal kommunestyre slutter seg til 
prinsippet om at sosiale boliger bør være i «vanlige» boligfelt. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Jan Erik Holthe orienterte innledningsvis. 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 
Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar sluttrapport datert 25.04.18 til etterretning og legger ned plan- og 
byggekomiteen for etablering av sosiale boliger i sentrum. Sunndal kommunestyre slutter seg til 
prinsippet om at sosiale boliger bør være i «vanlige» boligfelt. 

 

  



PS 31/18 Øra kafe AS - søknad om godkjenning av fornyelse av 
skjenkebevilling for perioden 2018-2010 2016/14829 
Rådmannens innstilling 

Oppvekst- og omsorgsutvalget gir Øra kafe AS, Sunndalsvegen 4, 6600 Sunndalsøra alminnelig 
skjenkebevilling med følgende spesifikasjoner: 
 
Bevillingshaver:  Øra kafe AS, Sunndalsvegen 4, 6600 Sunndalsøra 
Organisasjonsnr. 912 024 717 
Bevertningssted:  Øra kafe, Sunndalsvegen 4, Sunndalsøra 
Daglig leder:   Gideon Steinberg, Tollvegen 9, 6620 Ålvundeid 
Styrer:    Gideon Steinberg, Tollvegen 9, 6620 Ålvundeid  
Stedfortreder:  Jo Inge Nes, Øranvn. 37, 6600 Sunndalsøra 
Alkoholvare:   Alkoholholdig drikk gruppe 1, gruppe 2 og gruppe 3 
Type virksomhet:  Pub 
Skjenkeareal:  100 m2 og 56 sitteplasser innendørs og 12 m2 og 12 sitteplasser utendørs 
Skjenketid:  I samsvar med kommunestyrets vedtak, for tiden fra kl. 08.00 til kl. 02.00 

for gruppe 1 og 2 og fra kl. 13.00 til kl. 02.00 for gruppe 3.  
Tidsrom:  01.10.18 - 30.09.20.  
 

1. Skjenkebevillingen forutsettes utøvet i samsvar med de til enhver tid gjeldende 
bestemmelser fastsatt i lover, forskrifter og kommunale forskrifter og vedtak.  

2. Det er en forutsetning for bevillingen at styrer og stedfortreder har bestått 
kunnskapsprøven etter alkohollovens § 1-7c tredje ledd og at daglig leder har bestått 
etablererprøve etter serveringsloven og at bevillingshaver har gyldig serveringsbevilling.  

3. Bevillingsgebyr fastsettes i egen sak på grunnlag av bevillingshavers innsendte 
dokumentasjon på omsetningen. 

4. Vedtaket er gjort i medhold av alkohollovens §§ 1-4b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2, 4-3 
og 4-4. 

5. Sunndal skal være spilleautomatfri kommune. Kommunen ønsker å motvirke 
kombinasjonen alkohol og pengespill. Bevillingshavere i Sunndal forutsettes derfor ikke 
å tillate noen form for pengespill i lokaler der det skjenkes alkohol. (Vedtatt i K.sak 
61/08.) 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget gir Øra kafe AS, Sunndalsvegen 4, 6600 Sunndalsøra alminnelig 
skjenkebevilling med følgende spesifikasjoner: 
 
Bevillingshaver:  Øra kafe AS, Sunndalsvegen 4, 6600 Sunndalsøra 
Organisasjonsnr. 912 024 717 
Bevertningssted:  Øra kafe, Sunndalsvegen 4, Sunndalsøra 
Daglig leder:   Gideon Steinberg, Tollvegen 9, 6620 Ålvundeid 
Styrer:    Gideon Steinberg, Tollvegen 9, 6620 Ålvundeid  
Stedfortreder:  Jo Inge Nes, Øranvn. 37, 6600 Sunndalsøra 
Alkoholvare:   Alkoholholdig drikk gruppe 1, gruppe 2 og gruppe 3 



Type virksomhet:  Pub 
Skjenkeareal:  100 m2 og 56 sitteplasser innendørs og 12 m2 og 12 sitteplasser utendørs 
Skjenketid:  I samsvar med kommunestyrets vedtak, for tiden fra kl. 08.00 til kl. 02.00 

for gruppe 1 og 2 og fra kl. 13.00 til kl. 02.00 for gruppe 3.  
Tidsrom:  01.10.18 - 30.09.20.  
 
1. Skjenkebevillingen forutsettes utøvet i samsvar med de til enhver tid gjeldende 

bestemmelser fastsatt i lover, forskrifter og kommunale forskrifter og vedtak.  
2. Det er en forutsetning for bevillingen at styrer og stedfortreder har bestått kunnskapsprøven 

etter alkohollovens § 1-7c tredje ledd og at daglig leder har bestått etablererprøve etter 
serveringsloven og at bevillingshaver har gyldig serveringsbevilling.  

3. Bevillingsgebyr fastsettes i egen sak på grunnlag av bevillingshavers innsendte 
dokumentasjon på omsetningen. 

4. Vedtaket er gjort i medhold av alkohollovens §§ 1-4b, 1-6, 1-7, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 4-2, 4-3 og 
4-4. 

5. Sunndal skal være spilleautomatfri kommune. Kommunen ønsker å motvirke kombinasjonen 
alkohol og pengespill. Bevillingshavere i Sunndal forutsettes derfor ikke å tillate noen form 
for pengespill i lokaler der det skjenkes alkohol. (Vedtatt i K.sak 61/08.) 

 

PS 32/18 Helse- og barneverntjenesten- foreløpig årsplan 2019 
2018/1932 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram til uttale. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte innledningsvis. 

Leder Edgar Gundersen satte fram forslag om følgende vedtak: Oppvekst- og omsorgsutvalget 
tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for helse- og barnevernstjenesten til foreløpig orientering. 

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 

Oppvekst- og omsorgsutvalget tar foreløpig årsplan og budsjett 2019 for helse- og 
barnevernstjenesten til foreløpig orientering. 

 

PS 33/18 Helse- og omsorgsplan 2020 - 2025 2018/1891 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner forslag til plan for utarbeidelse av en helse- og omsorgsplan. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte innledningsvis. 



Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner forslag til plan for utarbeidelse av en helse- og omsorgsplan. 

 

PS 34/18 Orientering om Distriktsmedisinsk senter i Sunndal 
2018/1578 
Rådmannens innstilling 

Status for Sunndal distriktsmedisinsk senter tas til orientering. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Helsesjef Britt Iren Bæverfjord orienterte innledningsvis. 

Stig Rune Andreassen (FRP) satte fram slik tilleggsforslag: Kommunestyret ber videre 
arbeidsgruppen ta med i sin vurdering om å etablere dialyse ved Sunndal distriktsmedisinsk 
senter. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslaget framsatt av Stig Rune Andreassen ble enstemmig vedtatt. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Status for Sunndal distriktsmedisinsk senter tas til orientering med slik tilleggsforslag: 

Kommunestyret ber videre arbeidsgruppen ta med i sin vurdering om å etablere dialyse ved 
Sunndal distriktsmedisinsk senter. 

 

PS 35/18 Deltakelse i pilotprosjekt for legevaktsamarbeid i Romsdal 
2017/1346 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar at Sunndal kommune skal delta i pilotprosjekt som gjelder 
legevaktsamarbeid i Romsdal. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

 

Edgar Gundersen (AP) satte fram slik forslag til vedtak: 

Sunndal kommune vil opprettholde egen, lokal legevakt for Sunndal, og vil derfor ikke delta 
pilotprosjektet som gjelder legevaktsamarbeid i Romsdal. 

Kommunestyret ber administrasjonen arbeide videre med lokale tiltak for å sikre den lokale 
legevaktsordningen, herunder flere legehjemler, tiltak som kan gjøre det mer attraktivt for leger 
å etablere seg i Sunndal, ny velferdsteknologi som kan lette vaktarbeidet for leger, samarbeid 
med helseforetakets ambulansetjeneste. 

Bakgrunnen for opprettholdelsen av lokal legevakt er: 



 Tilgjengelighet – ved legevaktsamarbeid med Romsdal vil det bli uforholdsmessig lang 
reiseveg til legevakt for innbyggerne i Sunndal, spesielt i Øvre Sunndal og 
Ålvundeid/Ålvundfjord, noe som gir innbyggere i Sunndal et betydelig dårligere 
legevakttilbud enn i dag. 

 Sunndal har høy andel industriarbeidsplasser med risiko for ulykker og 
beredskapssituasjoner, noe som krever lokal legevakt. 

 Sunndal kommune vil at legevakttjenestene skal være godt tilgjengelige for innbyggerne i 
institusjon, for å unngå unødvendig transport av beboere ut av kommunen og unødvendige 
innleggelser ved sykehus. 

 Sunndal kommune vil opprettholde tilbudet med 1,2 KAD-senger (kommunal akutt 
døgnenhet) ved Sunndal helsetun for å gi pasienter fra Sunndal gode forløp, og dette krever 
lokal legevakt med rask responstid. 

 Sunndal kommune vil fortsatt delta i Regionalt Responssenter i Kristiansund. 
 Legevaktslegene i Romsdal er gjennomgående negative til å samle et stort geografisk 

legevaktdistrikt bestående av ni kommuner på grunn av samtidighetskonflikter, risiko for 
feilvurderinger, økt terskel i befolkningen for å oppsøke legevakt, utrygghet i befolkningen, 
økt behov for belastende transport, svekket ambulanseberedskap som følge av tidkrevende 
transport, svekket tilbud til pasienter med behov for legetilsyn, spesielt institusjon, og 
svekket tilgang på lege for andre samfunnstjenester. 
 

Stig Rune Andreassen (FRP) satte fram slik forslag til vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar at Sunndal kommune ikke skal delta i pilotprosjektet som gjelder 
legevaktsamarbeid i Romsdal.   

Sunndal kommune skal heller arbeide for at legevakten fortsatt blir lokalisert til Sunndalsøra. 
Administrasjonen skal utrede om en ekstra hjemmel, andre vaktordninger og lignende kan 
medvirke til at legevakten fortsatt kan være som i dag.   

Dette begrunnes med store avstander til Molde legevakt, på det meste 13 mil en vei. 

 

Votering: 

De framsatte forslagene fra Edgar Gundersen og Stig Rune Andreassen ble samordnet og satt 
opp mot innstillingen. 

Det samordna forslaget fra Arbeiderpartiet og Fremskrittspartiet ble vedtatt med 7 stemmer 
mot 2 stemmer avgitt for innstillingen. 

 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Sunndal kommune vil opprettholde egen, lokal legevakt for Sunndal, og vil derfor ikke delta 
pilotprosjektet som gjelder legevaktsamarbeid i Romsdal. 

Kommunestyret ber administrasjonen arbeide videre med lokale tiltak for å sikre den lokale 
legevaktsordningen, herunder flere legehjemler, tiltak som kan gjøre det mer attraktivt for leger 
å etablere seg i Sunndal, ny velferdsteknologi som kan lette vaktarbeidet for leger, samarbeid 
med helseforetakets ambulansetjeneste. 

Bakgrunnen for opprettholdelsen av lokal legevakt er: 



 Tilgjengelighet – ved legevaktsamarbeid med Romsdal vil det bli uforholdsmessig lang 
reiseveg til legevakt for innbyggerne i Sunndal, spesielt i Øvre Sunndal og 
Ålvundeid/Ålvundfjord, noe som gir innbyggere i Sunndal et betydelig dårligere 
legevakttilbud enn i dag. 

 Sunndal har høy andel industriarbeidsplasser med risiko for ulykker og 
beredskapssituasjoner, noe som krever lokal legevakt. 

 Sunndal kommune vil at legevakttjenestene skal være godt tilgjengelige for innbyggerne i 
institusjon, for å unngå unødvendig transport av beboere ut av kommunen og unødvendige 
innleggelser ved sykehus. 

 Sunndal kommune vil opprettholde tilbudet med 1,2 KAD-senger (kommunal akutt 
døgnenhet) ved Sunndal helsetun for å gi pasienter fra Sunndal gode forløp, og dette 
krever lokal legevakt med rask responstid. 

 Sunndal kommune vil fortsatt delta i Regionalt Responssenter i Kristiansund. 
 Legevaktslegene i Romsdal er gjennomgående negative til å samle et stort geografisk 

legevaktdistrikt bestående av ni kommuner på grunn av samtidighetskonflikter, risiko for 
feilvurderinger, økt terskel i befolkningen for å oppsøke legevakt, utrygghet i befolkningen, 
økt behov for belastende transport, svekket ambulanseberedskap som følge av tidkrevende 
transport, svekket tilbud til pasienter med behov for legetilsyn, spesielt institusjon, og 
svekket tilgang på lege for andre samfunnstjenester. 

 

PS 36/18 Arbeidsgruppa for "Et mer demensvennlig samfunn" - 
årsmelding 2017 2015/2182 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding 2017 for «Et mer demensvennlig samfunn» til 
orientering. 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 22.08.2018  

Oppvekst- og omsorgsutvalget slutter seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding 2017 for «Et mer demensvennlig samfunn» til 
orientering. 

 


